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خبار شهرستان ا

عصرآزادی/ سرویس شهرستان: یکصد و سی 
و هش�تمین جلس�ه رسمی دوره شش�م شورای 
شهر تبریز به ریاست حجت الاسلام  رسول برگی 
و با حضور اعضا و شهردار تبریز به صورت علنی 
در عمارت تاریخی س�اعت برگزار شد که شهرام 

دبیری تنها عضو غائب آن بود.
در ساعات اولیه صبح یکشنبه تعدادی از شهروندان 
در مقابل ش��ورا تجمع کردند ک��ه گویا صاحبان قطعه 
در فاز یک ش��هرک خاوران بودند که پس از ۲۰ س��ال 

همچنان بلاتکلیف مانده اند!
این شهروندان در سال ۸۰ با شهرداری قرارداد بسته 
بودند تا بعد از  قطعه بندی خاوران، ملکش��ان تحویل 
داده شود اما اکنون کل منطقه قطعه بندی شده و این 
مردم همچنان س��رگردان هس��تند در حالی که برخی 
ها با استفاده از روابط دیگر، مشکل خود را حل نموده 

اند!
در ابتدای جلسه این هفته از حسین رضایی، قهرمان 
جهان در رشته  بدمینتون مسابقات جهانی پیوند اعضا و 
بیماران خاص به همراه "ابوالفضل گوزلی" هیمالیانورد 
تبریزی که اخیراً موفق به صعود به قله لوتسه شده بود 

تجلیل و قدردانی به عمل آمد.
توضیحات شهرداری در رابطه با ریزش و فرونشست 
زمین هفت��ه گذش��ته در منطقه نگین  پ��ارک تبریز، 
آغازگر مباحث جلس��ه بود که از دلایل مختلف رانش 

و فرونشست زمین سخن به آمد.
در این جلس��ه اعلام  ش��د که در بحث گودبرداری و 
به لحاظ علمی، فرونشس��ت و ران��ش در میان نبوده و 
مجموعه عملیات س��اختمانی که در آنجا شکل گرفته، 

موجب ریزش شده است.
نماین��ده ش��هرداری گفت که در حال پایدارس��ازی 
هستند و کلانشهرهای ایران از جمله تبریز در معرض 
فرونشست هستند و دلیل آن کاهش آب های زیرزمینی 

و پوسیدگی خام و در نتیجه فرونشست است.
در جلس��ه ابراز گردید که اح��داث قنات ها و چاه  ها 
جذبی برای هدایت آب های سطحی راهکار شهرداری 
تبریز در این حوزه اس��ت اما آسفالت معابر مانع جذب 

آب های سطحی به زیر زمین می شود.
او  تاکید کرد که در بحث رانش نیز در سال های اخیر 
آنچنان رانشی وجود نداش��ته و عمدتاً به دلیل لغزش 
زمین در ش��یب های تند اتفاق می افتد لذا در حوزه راه 
و شهرس��ازی، ما عمدتاً در  ماده ۱۰۱ با این اداره کل 

درگیر هستیم.
نماینده ش��هرداری با اشاره به اینکه در قضیه اتوبان 
تبریز - س��هند یا در مسیرگشایی ۴۵ متری می گویند 
شهرداری آنجا را تکمیل کند گفت: در حالی که اصولاً 
حفاظت با راه و شهرسازی است و اساساً در چارچوب ما 

مقوله ای به نام شهرسازی نباید موجود داشته باشد.
وی اف��زود: برخ��ی پروژه ه��ای م��ا در ح��وزه راه و 
شهرسازی گیرکرده اس��ت مانند پروژه صاحب الامر و 
یا پروژه عتیق که راه و شهرس��ازی باید تکمیل کند و 
تتوبان شهید کسایی نیز نقش خود را به عنوان رینگ 
تبریز از دس��ت داده و تبدیل به معبر ش��هری شده و 
علیرغ��م اینکه رینگ دوم ش��هر در دس��ت طراحی و 

اجراست اما حداقل به ۱۰ سال  زمان نیاز دارد!
فریدون بابایی اقدم با اشاره به اینکه حتماً باید تکلیف 
کنید که مدیر کل راه و شهرس��ازی آذربایجان شرقی 

در جلس��ه شورا حضور یابند گفت: گویا دولت در طرح 
جهش مس��کن، ۲۰۰ هزار واحد مسکونی برای استان 
ما در نظر گرفته اس��ت لذا گ��زارش کار این موصوع را 

بخواهیم؟
این عضو شورا با ذکر این نکته که بحث میدان  چایی 
را نیز راه و شهرسازی پیش می برد افزود: اکنون مدیران 
دستگاه های دولتی در حال برنامه ریزی برای سفر دوم 
رئیس جمهور هس��تند اما آیا از شهرداری درخواستی 
داش��ته اند و یا ن��ه، در این مورد نی��ز توصیحاتی ارائه 

کنند؟
روح الله رش��یدی نیز با اش��اره ب��ه اینکه بحث طرح 
تفصیل��ی تبریز را باید جدی بگیریم و آخرین وضعیت 
آن باید مشخص شود که در چه مرحله ای است گفت: 
گزارشی از  روند کار طرح تفصیلی فعلی نیز ارائه شود، 
اما موضوع بعدی، صدور س��ند برای املاک قولنامه ای 
است که سال گذشته راه و شهرسازی این موضوع را به 

رسمیت نشناخته و گزارشی در این حوزه نداده است.
شهردار کلانشهر تبریز نیز با اشاره به اینکه در حوزه 
نیازسنجی و عملکرد راه و شهرسازی، در تبریز اتفاقی 
نیفتاده و صرفاً ثبت نام انجام یافته است گفت: در بحث 
اجاره، مردم فش��ار زیادی تحم��ل می کنند لذا عمده 
خانه های خالی تبریز در مناطق مرفه است، مستاجران 
نیز جزو طبقه متوس��ط به پایین هس��تند و شهرداری 
وظیف��ه ای در این حوزه ن��دارد و اقدامات آن در جهت 

رفع اضطرار موجود است.
یعقوب هوشیار با ذکر این نکته که حتی در بحث ۴۵ 
متر انقلاب ب��ه تعهد خود عمل نکردند افزود: در مورد 
س��فر رئیس جمهوری ۴۰ مورد پیشنهاد شده بود که 
ما متمرکز بر بحث فاینانس مترو برای احداث است که 

سه روز قبل در بانک مرکزی امضا گردید.
وی با اش��اره به اینکه بح��ث اوراق را می خواهیم به 
۱۵۰۰ میلی��ارد تومان برس��انیم اضافه ک��رد: در مورد 
واگذاری ورزش��گاه یادگار پیش��نهاداتی داشتیم، این 
اس��تادیوم ظرفیت بی نظیری اس��ت و پیشنهاد کردیم 
اگر به ش��هرداری واگذار کنند تبدیل به قطب ورزشی 

منطقه می شود.
هوش��یار با ذکر این نکته که ش��هرداری در شهرک 
جوانان اقدامات خود در سهم ۱۰ درصدی را آغاز کرده 

است تاکید کرد: بحث جابجایی مردم از بافت ناکارآمد 
قانوناً بر عهده راه و شهرس��ازی است و هر گونه اتفاقی 
در آن منطقه بر عهده دولت و وزارت راه و شهرس��ازی 
اس��ت اما متاس��فانه نگرش در حوزه بازآفرینی در این 

وزارتخانه، تجاری است!
دس��تور جلس��ه دوم این هفته به بررس��ی مصوبات 
کمیس��یون عم��ران، حم��ل و نقل و ترافیک ش��هری 
ش��ورای اسلامی کلانش��هر تبریز اختصاص داشت که 
یاس��ین بجانی گفت: با توجه به مصوب س��ال ۱۴۰۲، 
شهرداری موظف گردیده طرح خود را در این خصوص 

به شورای شهر ارائه نماید.
وی اف��زود: در پ��روژه بازآفرینی منطق��ه چوخورلار 
مقرر گردیده ظرف مدت یک ماه موضوع تملکِ مابقی 

املاک واقع در محدوده تملک طرح انجام گیرد.
لذا مقرر گردید جلسه توجیهی فرهنگی و اقتصادی 
توسط ش��رکت عمران و توس��عه آذربایجان ارائه و در 
ص��ورت لزوم از مش��اور ذی صلاح مطالعات اس��تفاده 

گردد. 
موضوع بعدی در رابطه با دفع آب های سطحی حوزه 
منطقه ۵ کلانش��هر تبریز بود که مق��رر گردید  طرح 
اجرایی با انتخاب مش��اور ذیصلاح آماده ش��ده و پس 
از بررسی در کمس��یون جهت تصویب در کمیته فنی 

عمرانی شهرداری تبریز آماده شود.
در رابطه با رانش منطقه گلپارک و آیدین ولیعصر با 
توجه به توضیحات منطق��ه یک مقرر گردید با حضور 
مدیر کل راه و شهرسازی در صحن علنی شورا توافقات 
فی ما بین پیگیری و مطالعه ش��ده و اقدامات لازم در 

خصوص اطلاع رسانی موضوع انجام گردد.
دستور جلسه س��وم این هفته به گزارش کمیسیون 
شهرسازی و معماری شورای شهر تبریز از ابتدای سال 
دوم دوره شش��م تاکنون اختصاص داشت که فریدون 
بابایی اقدم اعلام کرد که مقرر گردید ش��هرداری تبریز 
برنامه مش��خص خود را در خصوص کنترل س��اخت و 
س��ازهای غیرمجاز در محدوده و حریم ش��هر را طرف 

یک ماه آتی به شورا گزارش دهد.
وی افزود: معاونت خدمات ش��هری شهرداری طرح 
های ضربتی مناس��ب س��ازی جهت رفع موانع و رفع 
ای��رادات مس��یرهای تردد اف��راد کم توان جس��می و 

حرکتی را در برنامه های کاری لحاظ کند.
در این جلسه پیشنهاد گردید واژه مناسب سازی به 
واژه دسترس پذیری تغییر یافته و اطلاعات تکمیلی در 
خصوص توافق با ارتش به دفتر کمس��یون شهرسازی 

شورا ارسال گردد.
همچنین در این جلس��ه پیشنهاد گردید مسابقه ای 
برای انتخ��اب طراحی و اجرای بهترین س��اختمان یا 
تاکید بر رعایت کلیه ظوابط و مقررات دسترس پذیری 
در ۵ س��ال اخیر توسط مرکز پژوهش های شورا انجام 
گیرد و در لایحه بودجه س��ال ۱۴۰۲ تعداد ۱۰ پارک 
در مقیاس محله ای و ۱۰ ایستگاه اتوبوس تندرو جهت 
اصلاح و دس��ترس پذیری با عنوان و شناسنامه پروژه 

پیش بینی شود.
دس��تور جلس��ه چه��ارم این هفت��ه به نط��ق میان 
دس��تور محمدحسن اسوتچی عضو ش��ورای کلانشهر 
تبریز اختصاص داش��ت ک��ه گفت: آقای ش��هردار در 
فرمایشاتش��ان گفتند که راه شهرس��ازی و شهرداری 
جداست اما مسئولیت اساسی شهرداری اداره  مدیریت 

شهر است.
وی اف��زود: آقای ش��هردار! روز ۱۸ بهمن ماه س��ال 
گذش��ته در مورد پل های عابرگ��ذر مکانیزه مصاحبه 
کرده و اش��اره کردن��د پله های برقی و آسانس��ورهای 
موجود از س��وی معاونت فنی و عمرانی تعقیب و اقدام 

می شود اما تاکنون چنین چیزی مشاهده نکردیم!
اسوتچی اضافه کرد: پله برقی های سه راهی دارایی، 
انتهای فردوسی و قاری کورپوسی بعد از پیگیری های 
متعدد نتیجه داد و از زحمات آقای ش��هردار تشکر می 
کنم که این س��ه مکان با وجود تلاش های جدی ۹۰ 

درصد کار شده است.
وی تاکید کرد: گاهاً گزارش های اشتباهی را از سوی 
چندین نفر می ش��نویم که لازم اس��ت آقای شهردار 

گزارش درستی را بشنوند و در این موارد اقدام کنند.
اس��وتچی اظهار کرد: پله برق��ی ها در محدوده ضلع 
جنوبی مقابل کلینیک ش��یخ الرئیس و همان ضلع در 
چهارراه آبرسان کار نمی کند کمااینکه پله برقی مقابل 

مسجد طوبی هم  کار نمی کند.
وی با اشاره به اینکه درباره سیستم مالی حسابداری 
حدوداً ۱۴ ماه پیش صحبت شده و تاکنون تحقق نیافته 
اس��ت یادآور شد: کارشناسان ادعا دارند کار ۱۰ دقیقه 
اس��ت اما همچنان این مشکل باقی مانده است، لذا در 
مورد وانت بارها همچنان سردرگمی وجود دارد و امید 
است اینگونه مشکلات کوچک که موجب دردسرهای 

بزرگ می شود ساماندهی گردند!
دس��تور جلسه شش��م به بررس��ی لایحه  شهرداری 
تبریز مبنی بر تجویز تش��کیل هیئ��ت امنا برای مرکز 
همایش های بین المللی خاوران و فرهنگس��رای الغدیر 
اختصاص داش��ت که ب��ا رای اکثریت اعضای ش��ورا، 
حکیم��ه غفوری به عنوان عضو ناظ��ر بر هیئت امنای 
فرهنگس��رای الغدیر و پرویز هادی به عنوان عضو ناظر 
بر هیئت امنای مرکز همایش های بین المللی خاوران 

انتخاب شدند.
دستور جلسه هفتم نیز که در پایان نشست این هفته 
درنظر گرفته ش��ده بود گزارش حسابرس��ی  سال های 
۱۳۹۸ و ۱۳۹۹ س��ازمان عینالی ش��هرداری کلانشهر 
تبری��ز بود که با رای اکثریت اعضای ش��ورا به تصویب 

رسید.

عصر آزادی / سرپرس�تی سنندج  : با همکاری ،تعامل و همسو 
س�ازی برنامه های ش�رکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
کردس�تان  با اداره اس�تاندارد اس�تان پروسه اس�تاندارد سازی 
  54   باب جایگاه س�ی ان جی اس�تان انجام ک�ه   98    درصد از این 

جایگاهها موفق به کسب گواهینامه استاندارد شدند.  
جهانبخ��ش نوکان��ی با  بیان ای��ن مطلب گفت: تامی��ن ایمنی و حفظ 
س��امت ش��هروندان و پیش��گیری از بروز حوادث غیرمترقبه  از مزایای 
اس��تاندارد سازی جایگاههای س��ی ان جی می باشد که کارشناسان این 
ش��رکت و اداره  اس��تاندارد به صورت دوره ای از ای��ن جایگاه ها بازدید و 

نسبت به رفع نواقص و موارد پرخطر اقدام می  نمایند
مدیر ش��رکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کردس��تان که در  
 اولین جلس��ه کمیسیون برنامه ریزی  و هماهنگی مبارزه با قاچاق استان 
س��خن می گفت افزود: در راس��تای ایفای نقش مس��ئولیت اجتماعی و 
 تحقق حقوق ش��هروندی، نظارت و بازرس��ی های دوره ای این شرکت از 
جایگاههای سی ان جی و  مجاری عرضه منطقه جهت در مدار بودن این 

نقاط و ارائه خدمات مطلوب به ش��هروندان می باشد که  هم اکنون 344 
نازل فعال در 54 باب جایگاه سی ان جی استان روزانه بیش از 520 هزار 

متر مکعب  سی ان جی به شهروندان ارائه می دهند. 
وی س��پس ازاجرای طرح توزیع الکترونیک گازمایع در استان خبرداد 
و افزود :در راس��تای تحقق دولت  الکترونی��ک و ارائه خدمات مطلوب به 

شهروندان و خانوارهای فاقد گازطبیعی پروسه توزیع گاز مایع  به صورت 
الکترونیکی بوده و س��همیه ماهیانه این مصرف کنندگان )4کپسول 11 

کیلویی ( بر روی  کارت بانکی سرپرست خانوار شارژ می شود. 
این مقام مسئول خواستار تعامل و همکاری  کمیسیون قاچاق کالا وارز 
استان و دیگر س��ازمانهای متولی  مانندجهاد  کشاورزی ،صنعت  ،معدن و 
تج��ارت و.. در جهت الزام ذینفعان و ش��رکت های تولیدی زیر   مجموعه 
http://    خود جهت ثبت  نام در س��امانه درخواس��ت فرآوده های نفتی
newtejaratasan.niopdc.ir  ش��د تا نسبت  به تامین و توزیع 
الکترونیکی گازمایع  مورد  نیاز این شرکت ها نیز اقدام تا ضمن شناسایی 

مصرف کنندگان واقعی از عرضه خارج  ازشبکه   گازمایع جلوگیری شود. 
نوکانی همچنین درخصوص اس��تفاده تعدادی از شهروندان از گاز مایع 
بابت سوخت خودرو ، از طرح  تخصیص گاز مایع به این خودروها خبر داد 
و اظهار داش��ت : مالکین این خودروها نیز می توانند با  مراجعه به س��ایت 
   IRNGV.MIMT.GOV.IR  نس��بت ب��ه ثبت نام در طرح و دریافت 

سوخت مورد نیاز و  استفاده ایمن اقدام نمایند .

استاندارد   سازی 98 درصد از جایگاه های سی ان جی منطقه کردستان

برخی پروژه های تبریز در حوزه راه و شهرسازی گیر کرده است
آنچه در جلسه شماره ۱۳8 شورای ششم شهر تبریز گذشت؛

استاندار آذربایجان  شرقی: 

آذربایجان شرقی جزو استان های گران کشور است
رئیس و اعضای ستاد انتخابات استان آذربایجان شرقی منصوب شدند

اس�تاندار آذربایجان  ش�رقی گفت: آذربایجان شرقی جزو استان های گران کشور است و باید در 
این زمینه تدابیر لازم برای کاهش تورم اتخاذ شود.

به گزارش خبرنگار مهر، عابدین خرم در جلس��ه شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی در تبریز با اشاره 
به ش��عار س��ال مهار تورم و رشد تولید گفت: این ش��عار کاماً معنادار و مرتبط با شرایط امروز جامعه است و 
بخش خصوصی می تواند در کنار حمایت های دولتی این ش��عار را محقق کند. خرّم از حمایت کامل دولت از 
بخش خصوصی خبر داد و گفت: ما سعی داریم تا بخش خصوصی با کمترین مانع حرکت کند و طی این دو 
سال نیز حرکت های خوبی در این زمینه صورت گرفته است، اگر هم مشکاتی وجود دارد، باید برطرف شود. 
وی با اشاره به اینکه مشکل تورم یک مشکل ملی است و به سیاست های دولت مربوط می شود، افزود: در این 
زمینه ش��اید کاری در اس��تان ها نتوان انجام داد، اما می توانیم با فراهم کردن زمینه ی رش��د تولید و مدیریت 
تقاضا و عرضه در بازار به نوعی به ایجاد تعادل در قیمت ها کمک کنیم. خرّم یادآور ش��د: چرا باید اس��تان ما 

جزو استان های گران باشد، در حالی که از ظرفیت های بالایی در حوزه ی تولید برخوردار است.

سرپرست فناوری اطلاعات، امنیت فضای مجازی و شبکه دولت 
استانداری آذربایجان شرقی منصوب شد

اس�تاندار آذربایجان شرقی طی حکمی، فرهاد شیدایی را به عنوان سرپرست فناوری اطلاعات، 
امنیت فضای مجازی و شبکه دولت استانداری منصوب کرد.

در حکم عابدین خرّم خطاب به شیدایی آمده است: »نظر به تعهد، تخصص و تجارب جناب عالی، به موجب 
این اباغ به س��مت "سرپرس��ت فناوری اطاعات، امنیت فضای مجازی و ش��بکه دولت استانداری" منصوب 
می ش��وید. امید اس��ت با توکل به خداوند متعال، با روحیه انقابی و ارتباط موثر با همکاران در حوزه ش��رح 
وظایف س��ازمانی، جهت عمل به فرامین مقام معظم رهبری و پیش��برد اهداف دولت س��یزدهم موفق و موید 
باش��ید.« فرهاد شیدایی پژوهش��گر، ایده پرداز و از نخبگان علمی کشور اس��ت که عناوینی چون یکی از 10 
پژوهش��گر برتر و پنج ایده پرداز برتر کش��ور و نیز کس��ب چندین مدال جهانی در حوزه فناوری های نوین در 
مس��ابقات بین المللی در کشورهای کرواسی، سوئیس، روسیه، لهستان و مالزی را در کارنامه افتخارات علمی 

خود دارد.

اس�تاندار آذربایجان ش�رقی با صدور احکامی، رئیس و 
اعضای س�تاد انتخابات اس�تان در برگ�زاری دوازدهمین 
دوره انتخابات مجلس ش�ورای اس�لامی و ششمین دوره 

انتخابات مجلس خبرگان رهبری را منصوب کرد.
ب��ه گزارش خبرن��گار مه��ر، عابدین خرّم ط��ی حکمی تراب 
محم��دی را به عنوان رئیس س��تاد انتخابات اس��تان آذربایجان 

شرقی در برگزاری انتخابات 11 اسفند 1402 منصوب کرد.
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی همچنین در اح��کام جداگانه ای 

حس��ن حقیقی��ان را به عن��وان دبیر و جعفر رزمی را به عنوان رئیس کمیته امنیتی س��تاد انتخابات اس��تان 
منصوب کرد.

همچنین بر اساس احکام صادرشده از سوی استاندار، مجید فرشی به عنوان رئیس کمیته مالی و پشتیبانی، 
مهراب داوری به عنوان رئیس کمیته حراس��ت و اس��تعامات، فرهاد شیدایی به عنوان رئیس کمیته فناوری 
اطاعات، محمدرضا س��لطان زاده به عنوان رئیس کمیته حقوقی، محم��د عزیزی راد به عنوان رئیس کمیته 

اطاع رسانی و احمد عزیزی به عنوان مسئول دبیرخانه ستاد انتخابات استان منصوب شدند.
سامت، امنیت، رقابت و مشارکت؛ 4 اصل ستاد انتخابات استان

رئیس س��تاد انتخابات آذربایجان ش��رقی در اولین جلس��ه این س��تاد، گفت: وظیفه ما به عنوان مجریان 
انتخابات، حفاظت و صیانت از آرای مردم است و در این راستا 4 اصل سامت، امنیت، رقابت و مشارکت باید 

مورد توجه قرار گیرد.
تراب محمدی با بیان اینکه تاش برای مش��ارکت حداکثری مردم در انتخابات اولین کاری است که باید با 

جدیت دنبال شود، افزود: اگر انتخابات رقابت پذیر باشد به دنبال آن مشارکت نیز اتفاق خواهد افتاد.
وی درخصوص ثبت نام داوطلبان انتخابات مجلس ش��ورای اس��امی نیز گفت: طبق قانون افرادی که قصد 
ثبت نام دارند باید ۶ ماه قبل از زمان ثبت نام یعنی تا 1۹ خرداد ماه از س��مت خود اس��تعفا کنند و پذیرش 
اس��تعفای افراد نیز باید تا ۶ ماه قبل از زمان ثبت نام صورت گرفته باش��د و تحت هیچ ش��رایطی در آن پست 

شاغل نباشند.
دوازدهمین دوره انتخابات مجلس ش��ورای اس��امی و ششمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری 11 

اسفند 1402 به طور همزمان برگزار می شود.

 نخستین جشنواره ملی چای کشور در »جزیره استخر«
  شهر لاهیجان برگزار شد

عصر آزادی / سرپرس�تی گیلان :  نخستین 
جشنواره ملی چای کشور در »جزیره استخر«  

شهر لاهیجان برگزار شد.
 این جش��نواره که به همت ش��هرداری و ش��ورای 
اسامی شهر لاهیجان با حمایت فرمانداری و مشارکت 
سازمان چای کش��ور، اتحادیه چایکاران و سندیکای 
کارخانج��ات چای و میراث فرهنگی، گردش��گری و 
صنایع دستی گیان در جزیره استخر لاهیجان برگزار 

شد، شهردار لاهیجان گفت: یکی از اهدافی که مدیریت شهری لاهیجان  با همکاری و حمایت شورای 
اسامی این  شهر  دنبال می کند توسعه و  رونق گردشگری و  اقتصادی در شهر لاهیجان  است.

رضا زنده دل با بیان اینکه با حمایت مسئولین  شهرستان  توانستیم  شهر لاهیجان را در کمیسیون 
ملی یونسکو به عنوان پایتخت پایتخت چای کشور معرفی و به ثبت برسانیم.

وی با بیان اینکه در تیر ماه سال گذشته پاک کوبی شهر لاهیجان بعنوان  پایتخت چای کشور به 
دست مدیر کل محترم کمیسیون یونسکو و استاندار محترم در شهر لاهیجان صورت گرفت و شهر 
لاهیجان به صورت رسمی به عنوان پایتخت چای کشور معرفی شد، یادآور شد: از  همان روز نخست 
دبیرخانه جشنواره چای را  نیز در این شهر دایر کردیم و در نظر داریم این جشنواره را به صورت رسمی 

و ملی هر ساله در شهر لاهیجان برگزار نماییم.
شهردار لاهیجان از همه مسئولین به ویژه اعضای شورای شهر که در راستای تحقق این هدف مهم  
به شهرداری یاری رساندند تشکر ویژه نمود. زنده دل  در ادامه  بازگشایی جزیره استخر لاهیجان را 
بعد از گذشت 20 سال توسط شهرداری جهت استفاده شهروندان یکی از اتفاقات مهم  دانست و گفت:  
این اتفاق مهم با حمایت همه جانبه مسئولین شهرستان خصوصاً مسئولین محترم  قضایی صورت 
گرفته  این بوده که  جا دارد تشکر ویژه داشته باشم. شهردار لاهیجان با بیان اینکه مدیریت شهری 
لاهیجان در این دوره در حوزه های مختلف  از جمله حوزه عمرانی،گردش��گری و زیس��ت محیطی 
قدم های موثری بر می دارد  ز افتتاح رینگ پروژه تالاب حاجی آباد در آینده نزدیک خبر داد که   رونق 
گردشگری و توسعه شهر لاهیجان تاثیر بسزایی خواهد داشت. رییس سازمان چای کشور نیز در این 
مراسم ضمن بیان عملکرد این سازمان  از حمایت های خوب دولت در سالهای اخیر از صنعت چای 
،چایکاران و کارخانجات خبرداد و از مردم خواست تا برای حمایت از این صنعت چای ایرانی مصرف 
کنند. نماینده مردم شهرستان های لاهیجان و سیاهکل نیز  افزود: دولت باید در پرداخت یارانه برای 
حفظ زیست بوم و صنعت چای منطقه  کمک کند. مدیرکل امور باغبانی و میوه های گرمسیری و 
سردسیری وزارت جهاد کشاورزی کشور نیز  از ویژگی های مهم چای لاهیجان را سامت آن عنوان 
نمود. این مراسم  با برنامه های متنوعی از جمله اجرای  کنسرت رایگان سالار عقیلی، ناصر وحدتی و 

برنامه شاد و مفرح دیگری همراه بود.

وعده ای که محقق شد : 

آب سد گاران به دل زریوار نشست
عصر آزادی / سرپرس�تی س�نندج : خبر خوش 
انتقال آب از س�د گاران ب�ه دریاچه زریوار موجب 
شادی دوس�تداران محیط زیست و حافظان منابع 

طبیعی و آحاد مردم کردستان شد.
مهندس آریانژاد ضمن ابراز خرس��ندی از این موضوع 
گفت: این انتقال آب با هدف نجات بخش��ی این سرمایه 
خدادادی و بی نظیر است. وی ضمن قدردانی از مجموعه 
این ش��رکت و عوامل پیمانکار و مشاور اجرای این طرح، 
اظهار داش��ت: پس از گذشت کمتر از یکسال از تأکیدات 
اس��تاندار کردس��تان و با تاش و همّت شبانه روزی این 

مجموعه، تحویل آب از سد گاران و از محل تخصیص زیست محیطی جهت احیای دریاچه زریوار  و 
به  میزان 200 لیتر در ثانیه  معادل سه و شش دهم  میلیون متر مکعب در سال آغاز گردید. مهندس 
آریان��ژاد اف��زود: این تحویل در دو نقطه به صورت متناوب  با هزینه ای معادل 40 میلیارد ریال بابت 
تجهیزات و احداث حوضچه های مذکور امکان پذیر گردیده است. شایان ذکر است این انشعابات بر 
روی سامانه انتقال آب سد گاران شامل 21 کیلومتر کانال و 30 کیلومتر لوله خط اصلی اجرا گردیده 
که نوید بخش روزهای بهتر برای تالاب زریوار و بیانگر وعده تحقق یافته وزارت نیرو برای حفظ حیات 

مهمترین دریاچه آب شیرین  ایران و جهان است.

تعمیر بیش از 2 هزار و 500 دستگاه کارتخوان مجاری 
عرضه سوخت

عصر آزادی / سرپرس�تی گیلان : با راه اندازی کارگاه منطقه ای در ش�رکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه گیلان از اواخر ش�هریور سال گذش�ته ، 2 هزار و 641 دستگاه 

کارتخوان مجاری عرضه سوخت در گیلان تعمیر و نصب شد .
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه گیان : مجتبی شکوری ، 
مدیر منطقه ، با بیان مطلب فوق افزود : » عملیات رفع عیب و تعمیرات دستگاههای کارتخوان مجاری 
عرضه سوخت تا پیش از این تاریخ به صورت متمرکز در ستاد تهران انجام می شد که با راه اندازی 
کارگاه مستقل در رشت صرفه جوئی وقت و هزینه را برای منطقه و مالکین جایگاهها در پی داشته 
است . « وی  با اشاره به اینکه در حال حاضر تعداد اعام خرابی جایگاهها در سامانه مربوطه به کمتر 
از یک دهم رسیده است؛ افزود : » تابستان سال گذشته 500 مورد ثبت شده بود که با تاش مستمر 
همکاران واحد سامانه هوشمند اکنون به کمتر از 50 مورد رسیده است . «  مدیر منطقه گیان اعام 
کرد خوشبختانه با توجه به شرایط موجود دراین کارگاه بومی تعداد 15 تا 30 قطعه کارتخوان و صفحه 
کلید به صورت روزانه تعمیرمی شود . « گفتنی است گیان دارای 130 باب جایگاه عرضه سوخت 
بنزین و نفتگاز با 1۹41 دستگاه کارتخوان سوخت است که  در صورت خرابی درکارگاه ناحیه مرکزی 

واقع در رشت, مرکز استان , رفع نقص  می شود  .
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